
Protokół Nr 50/23 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

30 maja 2023 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad L Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

L Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich radnych, 

Panią Wójt, Panią Mecenas z kancelarii prawnej, Panią z obsługi rady, Pana Informatyka, a 

także zaproszonych gości, tj. Pana Kierownika Posterunku Policji i Panią Dyrektor 

Samorządowego Przedszkola w Tuplicach. 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 12 radnych                  

i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest 

dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej 

gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XLIX sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata 

Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 



Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XLIX Sesji Rady 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Stan bezpieczeństwa na terenie gminy Tuplice. 
 

Przewodniczący Rady – poinformował, że na posiedzeniu Komisji Społecznej została 

przedstawiona informacja na temat działalności Placówki Straży Granicznej w Tuplicach przez 

Panią Komendant SG Monikę Karandys-Kazalską, następnie poprosił o przedstawienie 

informacji na temat bezpieczeństwa na terenie gminy Tuplice Pana Andrzeja Dyszczyńskiego – 

Kierownika Posterunku Policji w Trzebielu. 

 

Pan Andrzej Dyszczyński – poinformował radnych, że przedłożył radnym analizę stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz skuteczności działania Policji na terenie gminy 

Tuplice objętej działaniem Posterunku Policji w Trzebielu w 2022 r., następnie poprosił  

o zadawanie pytań dot. przedłożonej analizy. 

  

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań do Kierownika Posterunku Policji  

w Trzebielu podziękował za przybycie. 

 

Pan Andrzej Dyszczyński – podziękował za zaproszenie i promując zawód policjanta 

poinformował radnych o wysokości wynagrodzeń dla nowo przyjętych funkcjonariuszy policji, 

a  także rozdał danym ulotki o naborze do policji. 

 

Ad 5. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się czy Pani Wójt 

chce coś dodać do swojej informacji. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – opowiedziała czego dotyczyło spotkanie  

z przedstawicielem firmy BUDINWEST, firmy JASTA, o zakupie koparko-ładowarki,  

o spotkaniu w sprawie modernizacji drogi w Chełmicy, o spotkaniu z przedstawicielami 

Batalionu Tuplice, a także o mityngu AA, który odbył się 27 maja br. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

 

Radna Pani Małgorzata Smyk-Skołozubow – zapytała się o sprawę w Sądzie – Pani Wójt 

odpowiedziała radnej, że sprawa dotyczy mieszkania komunalnego w Tuplicach, w którym 

pękła zimą rura i zalało inne mieszkanie, obecnie trwa sprawa o odszkodowanie, kolejny termin 

rozprawy wyznaczono we wrześniu br. 

 



W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Przewodniczącą Komisji 

Finansów Panią Mirosławę Kromp o przedstawienie informacji z posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów nie pracowała w okresie międzysesyjnym. 

 

Następnie Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana 

Ryszarda Jasińskiego o przedstawienie informacji z posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – przedstawił szczegółowo 

posiedzenie Komisji Społecznej, które odbyło się 24 maja br.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionych 

informacji. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy wpłynęła jedna interpelacja i została na nią 

udzielona odpowiedzieć. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na wyprzedzające 

finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 



 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że w 

budżecie gminy na rok 2023 i w WPF na lata 2023-2024 zaplanowano inwestycję gospodarki 

wodno-ściekowej, na realizację której zaplanowano zaciągnięcie pożyczki długoterminowej na 

wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2014-2020 w wys. 1.337.716,00 zł. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda 

Jasińskiego o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że Komisja 

Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – poprosił o wyjaśnienie potrzeby podjęcia powyższej uchwały  

i zasad spłaty zaciągniętej pożyczki – Pani Skarbnik wyjaśniła radnemu zasady przyznania  

i spłaty pożyczki. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, 

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata 

Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr L/291/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 maja 2023 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej. 

 

b) zmian uchwały budżetowej na rok 2023 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 



Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda 

Jasińskiego o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że Komisja 

Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata 

Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr L/292/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 maja 2023 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023. 

 

c) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 2023-2035 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Tuplice.  

 

Opinie komisji stałych: 

 



Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda 

Jasińskiego o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że Komisja 

Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata 

Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr L/293/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 maja 2023 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Tuplice na lata 2023-2035. 

 

d) w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych 

dzieci i młodzieży uczących się w placówkach, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Tuplice ” 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Mateusza Szaję Kierownika CUW 

w Tuplicach. 

 

Pan Mateusz Szaja– przedstawił projekt uchwały informując radnych, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Społecznej, a widząc potrzebę otoczenia 

szczególną opieką dzieci i młodzież, które osiągają wybitne wyniki w nauce lub mają 

osiągnięcia w dziedzinach szkolnych i pozaszkolnych, zasadne jest uchwalenie „Gminnego 

programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczących się w placówkach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Tuplice”. 

 

Opinie komisji stałych: 

 



Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda 

Jasińskiego o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że Komisja 

Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się jaki wpływ ma powyższa uchwała na nagradzanie 

nauczycieli – Pan Mateusz Szaja odpowiedział radnemu, że przyjęcie gminnego programu 

otwiera możliwości na wprowadzenie innych uchwał, m.in. stypendium dla uczniów,  

a w przyszłości można wprowadzić inne formy wynagradzania, choćby dla nauczycieli. 

Dodatkowo Pni Wójt wyraziła swoją opinię informując, że przyznając stypendium dla ucznia 

motywuje to nauczyciela, który sprawował opiekę nad tym uczniem, szczególnie za wybitne 

osiągnięcia, nie tylko za bardzo dobre wyniki w nauce. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – wyraził swoje stanowisko informując, że nauczyciel nie ma 

wpływu na wyniki nauki uczniów, to od ucznia zależy jak się uczy. 

 

Radny Pan Ryszard Jasiński – wyraził swoje stanowisko informując radnych, że po to  

w uchwale wyróżnia się uczniów za wyniki w nauce i wybitnie uzdolnionych. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata 

Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr L/294/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 maja 2023 roku w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczących się w placówkach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Tuplice ”. 

 

e) w sprawie zasad przyznawania uczniom Stypendium Wójta Gminy Tuplice za 

wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia 



 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Mateusza Szaję Kierownika CUW 

w Tuplicach. 

 

Pan Mateusz Szaja– przedstawił projekt uchwały informując radnych, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Społecznej. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda 

Jasińskiego o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że Komisja 

Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata 

Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr L/295/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 maja 2023 roku w sprawie zasad przyznawania uczniom Stypendium Wójta 

Gminy Tuplice za wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia. 

 

f) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice  

z kontroli gospodarki odpadami komunalnymi w 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Jacka Krawczyka 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 



Pan Jacek Krawczyk Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił projekt uchwały 

informując radnych, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji 

Społecznej, a radni zapoznali się z wynikiem przeprowadzonej kontroli. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda 

Jasińskiego o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że Komisja 

Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata 

Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr L/296/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 maja 2023 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Tuplice z kontroli gospodarki odpadami komunalnymi w 2022 r. 

 

Ad 10.  Sprawy różne. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się na jakim etapie jest lustro przy ulicy Spokojnej; kiedy 

mała sala GOK zostanie przekazana dla Koła Gospodyń Wiejskich w Tuplicach i czego 

dotyczyła podpisana umowa z PKO BP. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zapytał się kiedy będzie wydanie gazetowe Biuletynu Tuplickiego; 

kiedy będzie zrobione pobocze przy ulicy Kopernika i czy jest możliwość postawienia lustra 

drogowego na skrzyżowaniu przy świetlicy wiejskiej w Grabowie. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – zapytał się kiedy będzie naprawiany dach w Chlebicach. 



 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się kiedy będzie tłuczeń na drogi gminne w Grabowie. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – odpowiedziała na wszystkie skierowane do niej pytania, 

a następnie zaprosiła radnych na Dzień Tuplic w dniu 24 czerwca 2023 r. 

 

Ad 11. Zamknięcie obrad L Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1203 zamknął obrady L Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z L Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N  

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj        Sylwester Mazurkiewicz 

 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N
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